
Fråga till Bengt Bergqvist angående representation från RJH på Sametingets jubileum i Åre. 

 

 

Sametinget firade nyligen 30 år med stort jubileum under sin plenumsession i Åre. 

Regeringen var representerade med kulturminister och landsbygdsminister. Östersund och Åre 
kommuner var representerade med ordförande för kommunstyrelsen respektive 
kommunfullmäktige. 

Bland annat så lyftes frågan om ny parlamentsbyggnad för Sametinget från Östersunds kommuns 
sida vid detta viktiga tillfälle med både Sametinget och regeringsrepresentanter samlade. 

 

Min fråga till är på vilket sätt Region JH var representerade vid detta tillfälle och vilken fråga som 
eventuellt lyftes. 

 

Karin Thomasson 

Miljöpartiet de gröna 
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